
P r o t o k ó ł  Nr IV/2015 

 

z odbytej IV sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 18 lutego  2015r. w sali Urzędu 

Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1305 do 1645. 

 

Obecnych 14 radnych na 14 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w załączeniu 

do protokółu /. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli : 

1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 

2. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 

3. Sekretarz Miasta      - Pan Marian Grajcarek 

3. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach :  - Pani Gabriela Włoch 

        - Pani Sabina Nowak-Tracz 

        - Pan Józef Kałuży  

        - Pan Wilhelm Waldemar 

         - Pan Gallus Erwin   

                  - Pan Tomala Zygmunt 

        - Pani Wioletta Brunsz 

        - Pan Miemiec Jan 

        - Pani Eryka Jonek 

        - Pan Naumowicz Piotr 

- Pan Krystian Haładyn  

- Pani Teresa Szynkowska 

        - Pan  Giza Paweł 

        - Pan Wilhelm Daniel 

5. Dyrektor MGOPS     - Pani Krystyna Wolna 

 

Porządek  o b r a d : 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
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b) zmiany składu osobowego Stałej Komisji Kultury i Oświaty oraz zakresu jej   
    działania 
c) wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie   
    zezwolenia na  prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników   
    bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta i Gminy   
    Gorzów Śląski 
d) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania   
    odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych   
    odpadów  
e) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami   
    komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie   
    Gminy Gorzów Śląski 
f) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy   
    Gorzów Śląski 
g) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi   
    ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik określonej wielkości 
h) nabycia na własność Gminy Gorzów Śląski gruntów Skarbu Państwa, będących w  
     wieczystym użytkowaniu Gminy Gorzów Śląski 
i) odwołania Skarbnika Miasta  
j) powołania Skarbnika Miasta 

   5. Zatwierdzenie Planu Komisji Rewizyjnej na rok 2015. 

   6. Informacja o realizacji wyrównań wynagrodzeń nauczycieli, zgodnie z art.30 karty            
       Nauczyciela za 2014 rok 
  7.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie   
       międzysesyjnym. 
  8.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
  9.  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
  10. Wolne wnioski i informacje. 
 11. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr III /2014 z dnia 30.12.2014r. 
 12. Zakończenie obrad. 
 
Ad1. Otwarcia IV sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Artur Kajkowski – witając radnych Burmistrza Pana Artura Tomalę, 

Skarbnika Miasta Panią Agatę Olejarz, dyrektorów jednostek organizacyjnych, 

przewodniczących osiedli i sołtysów oraz mieszkańców Miasta i Gminy, stwierdzając 

jednocześnie, że w sesji uczestniczy 14 radnych na 14-osobowy skład Rady Miejskiej, co 

stanowi kworum, przy którym może obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 

Ad2.  Radny Pan Piotr Pawełczyk zapytał kto w Gminie świadczy usługę prawną i mam 

pytanie do Radcy Prawnego czy jest konflikt interesów funkcja Radnego i Prezesa Klubu. 

Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił , że na usługę prawna w Gminie najkorzystniejszą 

ofertę złożyła Kancelaria Radców Prawnych  Zapotoczny z Opola. Z tą firma ma 

podpisaną umowę Pani Kindler która ma obsługiwać Radę. 

Radny Pan Bogusław Dziedzic zapytał kto może korzystać z prawnika. 

Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił , że postara sie wygospodarować 1 godzinę 

darmowych porad dla mieszkańców. 

Radny Pan Marek Jurczok zapytał o pisma wysyłane e- mailem i stronę internetową 

dlaczego jest tylko jeden adres.  
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Ad3. Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni 

otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał  

Burmistrz zgłosił wniosek o przesunięcie uchwały z podpunktu f jako podpunkt c w 

sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości z tego względu , że w późniejszych 

uchwałach powołujemy się na uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Gorzów Śląski 

 zmiany do porządku obrad zostały przyjęte - w głosowaniu jawnym Rada Miejska 

przyjęła zmieniony porządek obrad  jednogłośnie – 14 głosami „za” na obecnych na sesji 

14 radnych na 14-osobowy skład Rady Miejskiej.  

Ad4a) Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały 

w sprawie: zmiany  składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej informując 

jednocześnie , że Pani Regina Szirch złożyła rezygnacje z Komisji Rewizyjnej i chce 

przejść do Komisji Oświaty. 

Radny Robert Malecha zapytał, czy można zmniejszyć stan komisji na dzień dzisiejszy. 

Radca Prawny Pani Kindler wyjaśniła , że w Statucie jest zapisane , że Komisja 

Rewizyjna składa się z przewodniczącego, zastępcy i dwóch członków, jeżeli 

zmniejszymy wtedy Komisja jest nieprawomocna. 

Radna Pani Klaudia Froncek poinformowała, że jest wniosek i niema nic przeciwko żeby 

Pani Regina Szirch była w Komisji Oświaty, poinformowała również że Komisja 

Rewizyjna jest komisją specyficzną. 

Radny Pan Sebastian Dyrka poinformował, że bardzo byłbym zadowolony , żeby ktoś z 

doświadczonych radnych popracował z nami w Komisji Rewizyjnej. 

Radny Pan Sebastian Dyrka zaproponował, żeby uchwałę przełożyć na następna sesję 

jak będzie nowy radny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski poddał pod głosowanie 

przesuniecie uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Rewizyjnej na następna 

sesję - 8 głosów „za” 1 głos "przeciw" 5 głosów "wstrzymujących" na obecnych na sesji 

14 radnych na 14-osobowy skład Rady Miejskiej.  

Radny Pan Robert Malecha zgłosił wniosek o , przesuniecie uchwały w sprawie  zmiany 

składu osobowego Stałej Komisji Kultury i Oświaty oraz zakresu jej działania przełożyć 

na następna sesję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski poddał pod głosowanie 

przesuniecie uchwały w sprawie składu osobowego Komisji  Kultury i Oświaty oraz 

zakresu jej działania  na następna sesję - 8 głosów „za” 3 głosy "przeciw" 3 głosy 

"wstrzymujące" na obecnych na sesji 14 radnych na 14-osobowy skład Rady Miejskiej.  

4b) Pan Rafał Meryk - podinspektor ds. gospodarki odpadami przedstawił projekt 

uchwały w sprawie: uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Gorzów Śląski 

Radny Pan Piotr Pawełczyk zapytał kto odśnieża i usuwa błoto przed lokalami 

komunalnymi i użytkowymi. 

Dyrektor ZUK wyjaśnił, że grunt jest własnością gminy i mieszkańcy mają określone w 

regulaminie kto jest zobowiązany do odśnieżenia. 
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Sołtys Skrońska Pan Kałużny zapytał czy każdy lokator musi  składać deklarację jeżeli w 

budynku jest ileś lokatorów. 

Pan Meryk  wyjaśnił, że jeżeli niema wspólnoty to każdy ma obowiązek  złożyć 

deklarację. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinię z  wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załączniki do protokołu/. 

Uchwała Nr IV/18/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 18 lutego 2015 r. w 

sprawie: uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Gorzów Śląski  została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 14 głosami „za” na 

obecnych na sesji 14 Radnych, na 14 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4c) Pan Rafał Meryk - podinspektor d/s gospodarki odpadami przedstawił projekt 

uchwały w sprawie: wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie  zezwolenia na  prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta i Gminy Gorzów 

Śląski 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinię z  wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załączniki do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr IV/19/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 18 lutego 2015 r. w 

sprawie: wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie  

zezwolenia na  prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta i Gminy Gorzów 

Śląski została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych 

na sesji 14 Radnych, na 14 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4d) Pan Rafał Meryk - podinspektor d/s gospodarki odpadami przedstawił projekt 

uchwały w sprawie: szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych  

odpadów 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinię z  wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załączniki do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr IV/20/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 18 lutego 2015 r. w 

sprawie: szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 

14 Radnych, na 14 osobowy skład Rady Miejskiej. 
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Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4e) Pan Rafał Meryk - podinspektor d/s gospodarki odpadami przedstawił projekt 

uchwały w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami  komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 

terenie Gminy Gorzów Śląski  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinię z  wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załączniki do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr IV/21/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 18 lutego 2015 r. w 

sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Gorzów Śląski została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 14 głosami „za” na 

obecnych na sesji 14 Radnych, na 14 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4f) Pan Rafał Meryk - podinspektor d/s gospodarki odpadami przedstawił projekt 

uchwały w sprawie: wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi  ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik określonej wielkości 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinię z  wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załączniki do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr IV/22/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 18 lutego 2015 r. w 

sprawie: wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik określonej wielkości została podjęta 

przez Radę Miejską – jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 

14 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4g) Pan Burmistrz Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie: nabycia na 

własność Gminy Gorzów Śląski gruntów Skarbu Państwa, będących w wieczystym 

użytkowaniu Gminy Gorzów Śląski, są to działki po PKP i nie miały uregulowanego stanu 

prawnego. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinię z  wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załączniki do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr IV/23/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 18 lutego 2015 r. w 

sprawie: nabycia na własność Gminy Gorzów Śląski gruntów Skarbu Państwa, będących 

w wieczystym użytkowaniu Gminy Gorzów Śląski została podjęta przez Radę Miejską – 

jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 14 osobowy skład 

Rady Miejskiej. 
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Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4h) Pan Burmistrz Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie: odwołania 

Skarbnika Miasta, jednocześnie podziękował za współpracę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski odczytał wniosek Burmistrza do 

uchwały. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr IV/24/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 18 lutego 2015 r. w 

sprawie: odwołania Skarbnika Miasta została podjęta przez Radę Miejską – 13 głosami 

„za” 1 głosem „wstrzymującym” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 14 osobowy skład 

Rady Miejskiej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 

Delegacja z I kadencji Radnych  podziękowała Pani Skarbnik za współpracę i delegacja z 

VI kadencji podziękowała za współpracę. 

Przerwa 1420 – 1445 

Ad4i) Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski odczytał wniosek Burmistrza 

do uchwały. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr IV/25/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 18 lutego 2015 r. w 

sprawie: powołania Skarbnika Miasta została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 

14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 14 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 

Ad5)  Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej Pan Jurczok  Marek przedstawił plan pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2015r   

Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej Pan Jurczok  Marek poinformował, iż punkty 1 i 2 

przenosi się na następne miesiące. 

Radna Pani Klaudia Froncek zapytała o analizę sprawozdań Burmistrza międzysesjnym 

jaki to ma sens i ile razy komisja się będzie spotykać. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jurczok poinformował, że Komisja Rewizyjna 

będzie spotykać się raz w miesiącu. 

Radna Pani Regina Szirch wyjaśniła, że nam chodzi o konkrety, a będąc na szkoleniu 

poinformowali , że coś takiego mogą kontrolować. 

Sekretarz poinformował ,że zawsze po sprawozdaniu Burmistrz pyta czy są jakieś 

pytania i wtedy można pytać. 

Burmistrz zasugerował, że większe inwestycje i tak nie da się wcześniej   skontrolować 

jak w październiku. 

Radny Pan Malecha zapytał się dlaczego w planie nie ma spraw bieżących. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zasugerował, żeby kontrolę która jest zaplanowana na 

styczeń i luty przenieść na miesiąc marzec. 
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Radni przyjęli plan pracy  Komisji Rewizyjnej na 2015r - 13 głosami „za”, 1 głos 

„wstrzymujący”  na obecnych na sesji 14 Radnych, na 14 osobowy skład Rady Miejskiej. 

 

Ad6. Sekretarz Pan Marian Grajcarek przedstawił Informacja o realizacji wyrównań 

wynagrodzeń nauczycieli , zgodnie z art. 30 karty Nauczyciela za 2014 rok. 

Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag. 

Rada Miejska przyjęła informację w sprawie wyrównań wynagrodzeń nauczycieli zgodnie 

z art.30 karty Nauczyciela za 2014 rok – jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na 

sesji 14 Radnych, na 14 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Ad7 . Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z 

pismami od : 

- Ministerstwa Finansów 

- RIO w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu 

- RIO w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu określonego w uchwale  

  Budżetowej 

- postanowienie z Sądu Okręgowego w Opolu 

- związku wędkarskiego  

- Rady sołeckiej Uszyce  

- Informacja z XIV Turnieju Sportowego Radnych Gmin Powiatu Oleskiego 

- mieszkańców Dębiny w sprawie drogi krajowej- przekazać na Komisję Gospodarki     

  Przestrzennej i Ochrony Środowiska. 

- Radny Dziedzic poinformował, że w nowych projektach na drogi należy zwrócić uwagę    

   na usunięcie usterek 

- Pisat Gorzów Śl. - radni zrobią składkę 

-rodzice dzieci uczęszczających na naukę gry na instrumentach 

 

Ad8. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 

podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 

Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, że umowa z Dyrektorem Domu Kultury 

została rozwiązana z dniem 31-01-2015r Jestem świadomy i doskonale znam problemy, 

które zostały zgłoszone przez rodziców i członków orkiestry, jednak nie ze wszystkim do 

końca się zgadzam. Rozmawiałem z Dyrektorem jeszcze przed objęciem stażu przez 

Pana Pawła Stefan o zrobienie harmonogramu dla orkiestry. Rok temu spotkaliśmy się i 

poprosiłem o podanie godzin potrzebnych na prowadzenie orkiestry by mogła być 

zawarta umowa, takie pismo otrzymałem przed tygodniem.  

Ad9. Radna Pani Klaudia Froncek zapytała czy Burmistrz rozmawiał w sprawie Dworku. 

Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, że nowy właściciel pojechał na rozmowy z 

konserwatorem zabytków. 
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Pan Tomasz Stefan przedstawił sprawozdanie ze swoje dwuletniej współpracy z Miejsko-

Gminnym Domem Kultury. W 2013r Dyrektor zaproponował mi prowadzenie gry na 

instrumentach dla pięciu uczniów za stawkę 7 zł za godzinę . Nie zgodziłem się.  

Wspólnie ustaliliśmy stawkę 20 zł tyle ile płaci rodzic za dziecko. W listopadzie dalej 

umowy nie było. W styczniu dowiedziałem się , że pieniędzy nie ma wypłacenie mi 

należności. Zostałem poproszony o czekanie, aż rada uchwali nowy budżet na 2014 rok. 

W tym czasie dowiedziałem się, ze jestem jedyną osoba która pracuje na czarno i za 

darmo w MGOK. Pierwszą wypłatę otrzymałem w lutym 2014 roku i była wypłacona z 

funduszy przekazanych przez gminną komisję rozwiązywania problemów alkoholowych. 

Reszta należności spływała przez kilka miesięcy. Dopiero w grudniu 2014 roku została 

podpisana umowa i otrzymałem należności. Po świątecznym powrocie na drzwiach sali 

zobaczyłem kartkę , że od stycznia zajęcia prowadzone przeze mnie zostały odwołane. 

Mój brat w ramach stażu prowadził orkiestrę , na próby zaczęli przyjeżdżać muzycy z 

innych gmin, twierdzili , że poziom jest wysoki i chcą się czegoś nauczyć. Brat po 

ukończeniu stażu otrzymał ofertę pracy w MGOK za 280 zł na rękę. 

Joachim Stefan poinformował, że z orkiestrą związany jest od lat , a u nas w MGOK jest 

tyle zajęć , że dzieci w szkołach muzycznych tego nie mają. 

Radna Pani Klaudia Froncek , poinformowała, że w poprzedniej kadencji była członkiem 

komisji rewizyjnej i była pod koniec kadencji kontrola w MGOK gdzie komisja znalazła 

uchybienia w pracy Dyrektora. 

Paweł Stefan poinformował o koncercie  z okazji Dnia Kobiet i zakończeniu stażu. 

Radny Pan Piotr Pawełczyk poinformował, że Komisja Oświaty powinna przyjrzeć się 

działalności MGOK.  

Ad10. Protokół Nr III/2014 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30-12-2014r 

został przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na 

obecnych na sesji 14 radnych , na 14 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w biurze 

Rady Miejskiej .  

Nie wniesiono do protokółu uwag. 

Ad11. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski stwierdził, że wyczerpany 

został porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając IV  sesję Rady 

Miejskiej.  

 

Protokółowała        Przewodniczył 

 

M. Zoremba                   Artur Kajkowski 

  

        


